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حازم صلاح أبو اسماعيل

ومع الزروف ومع الاحداس انا ملاحز ان في تصاعد في شحن مقصود للشارع المصري بصفة عامة انه يتصاعد هزا بحيس انه لا
يعطي فرصة لنزام الحكم الوليد او الناشئ انه - 00:00:00

بالفعل يؤدي دوره في المجتمع. من مين يا فندم؟ الشحن ده اللي حضرتك بتشير اليه من مين؟ والله انا باعتقد اعتقاد جازم ان هو
موجود تحالف كبير امريكا وتابعيها في الداخل وبعض الدول او الحكومات العربية والفلول - 00:00:20

والاموال اللي موجودة مع اه حسني مبارك واسرته واه يعني دي ده شك ان في مجموعة كبيرة عندها مصالح لا شك ان هي في
محاولة اجهاض التجربة المصرية اللي هي تكون ناشئة عن الثورة. حتى لو احنا مختلفين معها. يعني مش مهم يكون عاجبنا الاخوان

المسلمين - 00:00:42
مين ولا عاجبنا الرئيس مرسي انما مبدأ انه آآ نزام حكم تحرزه آآ ارادة شعبية او انتخابات او شيء من هزا القبيل مم. اعتقد انه في

شحن مقصود واعتقد ان اللي بيتشحنوا معزورين يعني مش غلطانين جوة الشعب بالعكس من حقه ان هو يشحن ومن حقنا -
00:01:05

نقول ان الخطأ القائم مسند الى رئيس الجمهورية والى من معه. يعني احنا انا مش بقول الكلام ده لاعفاءه هو من المسئولية لا
بالعكس لتحميله المسئولية. هم. ان انا باقول له كلنا شايفين بمنتهى الوضوح انه تجري عملية شحن واغضاب منزم - 00:01:27

للشريحة حتى الاجتماعية في المجتمع. هم. ولو سمحت انت يجب تكون شايف معنا هذا الكلام وتنقذ البلد قبل لما تحصل آآ يحصل
فوران بعد كده. هم. حضرتك شايفه آآ منين؟ ما يعني آآ هو بيحاول على - 00:01:47

قدر الاستطاعة ان هو يحل المشكلات اليومية يعني وطبعا موضوع غزة ما هو جاب وبال ايضا على الصالح العام لان طبعا مشغول
بالهدنة اللي هتعلن النهاردة بالليل ويعني احداث في في نفس الوقت طب نعمل ايه؟ اولا الكلام الحقيقة مش صحيح. اولا رئيس

الجمهورية والنظام - 00:02:07
اذ نلاحظ انه ممارسات الشرطة سواء داخل الاقسام او خارج الاقسام او مم. لا شك ان هي بتؤدي الى الشحن اللي انا زكرته. ويجب

انه كان يلاحز ولا يزال انه ما ترجعش المسألة لان خمسة وعشرين يناير القادم قد تعود - 00:02:37
على الشرطة مرة تانية. مم. احنا مش بنلعب مش احنا بنلعب بالنار كده. مم. اما النقطة التانية فهي انو لما احنا نفاجئ بانو مسلا

مشكلة النائب العام المحكمة الدستورية وبراءات سموها مهرجان البراءة للجميع - 00:02:57
لم تحل بقوانين تنقز النظام نفسه يبقى فيه نزام فعلي لرد الحقوق فما اقدرش انا اجي اقول للمجتمع والله اطمئن على القتلى اللي
قتلوا من خمسة وعشرين يناير الفين وحداشر لغاية دلوقتي. هم. وهو لم يرى نزم تتغير. فحكاية انه بنعمل اقصى ما - 00:03:15

هتعمل ايه مع القضاء ازا كانت ليست هناك ادلة كافية وما فيش مبررات تكفي آآ ضمير القاضي ان هو يقوم بحكم معين. يعني للقضاء
السوري بقى ولا ايه؟ لا يا فندم كلام حضرتك رائع وفي الصميم. ايوا - 00:03:35

عشان كده انا قلت ان الحل ده اللي هو بتاع القضاء وانه ما عندوش ادلة. لأ مش ده اللي مطروح. ده ده حل الموضوع من نصه. انما
انا عايز من جذوره - 00:03:55
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انه انا اجي اضع قانون مش محكمة سورية رئيس الجمهورية. هم. يستطيع ان هو يضع مشروع قانون ويدعو جميع فصائم السياسية
بالكامل فوريين وغير ثوريين واقصى اليمين واقصى اليسار. ويقول لهم دلوقتي الاوضاع زي ما انتم شايفين البراءات - 00:04:05

والسلطات القضائية القديمة كزا والتحقيقات فيها تلاعبات وما بتجبش نتيجة. وبالتالي احنا وضعنا هزا القانون لانقاز الوضع من
ناحية النظام التشريعي نزام العدالة. اللي موافق منكم يقول موافق تقريبا اه - 00:04:25

في قانون العزل اكيد هيتحكم ايضا بعدم دستوريته. انا يمكن باني متخصص في القانون قد يكون ليس له تخصص قانوني عنيف. انا
ما ليش طبعا تخصص قانوني بس هو ده اللي حدث في البرلمان. انا كنت بعيط جوة البرلمان على ان هم يعملوا - 00:04:45

قانون على السؤال مش على حضرتك. ايوة يا فندم. آآ فانا بقول انه انه ازا ما فرضنا انه في عوارض دستوري لا نتجنبه هو المرة اللي
فاتت العوار الدستوري جاء على انه هذا القانون قصد به شخص واحد او اشخاص محدودين. اه - 00:05:15

انما لو كان خرج من هذا الى مسألة العمومية والتجريد انه قاعدة عامة مجردة فكان يمكن ان هو يعمل كده. اخر سؤال ليه يا شيخ
حازم هل تشعر قرب الخطر آآ عندما ترى هذه التظاهرة آآ تزداد حدة وهي آآ لليوم التاني على التوالي آآ يعني - 00:05:35

انا اكره دايما تجاهل اي حدث. آآ يعني مش ضوء مسلط زيادة ولكن التجاهل آآ يعني ما فتش علينا آآ زمن طويل جهال المسئولين
وقتها خمسة وعشرين يناير وحدثت الثورة. فهل تجد قلق عند حضرتك يعني؟ الاجابة - 00:05:57

من يعتقد واحس بان هذه التظاهرة وراءها تدبير ففي مقسوم غير واضح غير وبقصد احداس حالة عامة من من من القلق في البلد
ومش موضوع مش واضح اهدافها بالضبط مش واضح - 00:06:17

اسماء الاشخاص لكنها اما بين تلقائيين غضبوا غضب تلقائي بدون ترتيب. واما وراءها من حقيقة يجب ان احنا نقف آآ من حياله
يعني. الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل المرشح - 00:06:37
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